
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 2 2023 
 

Møtested: 
 

Rådhuset – møterom i 1. etg 

Dato: 
Tid: 

Onsdag 8. mars 2023 
19:00 – 21:40 

Tilstede: 
 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Anne-Lise Sørli, Oskar Andreas Kleven, Eivind Aasheim, Anne Grete 
Kaasa, Rune Nilsen 
 
Jacob Lykke Nygaard 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Sindre Rønning (Nordre Follo Kommune, rådgiver idrett og friluftsliv) 

Neste styremøte 12. april 2023 
 

 
 

Saksnr  Ansvar 

11/2023 Vedtakssak 

Godkjenne referat fra styremøte 16. jan 2023 

Ingen kommentarer til referatet. 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 16. januar 2023 er godkjent 

 

 

12/2023 Diskusjonssak 
Idretts- og aktivitetsråd 
Styret var fremlagt flere notat fra forskjellige samtalemøter rundt etableringen 
av Idretts- og aktivitetsråd. I tillegg refererte styreleder fra møte med Viken 
Idrettskrets rundt tema. 
 
Idrettsrådet er invitert til utvalgsmøte 22. mars hos utvalget Oppvekst, Idrett og 
Kultur (OIK). Idrettsrådet er gitt 45 minutter for å presentere tanker og ideer, 
samt at det skal være tid for tilbakemelding og meningsutveksling med 
politikerne innenfor de samme 45 minuttene. 
 
Innspill og tilbakemeldinger fra OIK gir grunnlag til sak om revidering av 
partnerskapsavtale som er på agenda til kommunestyremøte i april. 
 
Idretts- og aktivitetsråds etablering, med suksessfaktorer og ideer til 
aktiviteter/prosjekter bør legges frem for årsmøtet i mai.  
 
Styret diskuterte rundt fremlagte forslag til suksessfaktorer, og forslag til mulige 
aktiviteter og prosjekter som leder frem til disse. Det var enighet om at et 
foreslått suksesskriterium vil fungere bedre som indikator. 
 
De foreslåtte aktivitetene og prosjektene er i tillegg til de oppgaver som IR 
allerede har forpliktet seg til. Arbeidsprogram og årshjul bør tydeliggjøres. 
 
På møtet 22. mars møter fra NFIR; Nina, Anne Grete, Oskar og Lisbeth. 
Møtet er på Klubbhuset Østre Greverud fra kl. 18:30. 

 



Nina innleder og presenterer suksessfaktorer. Anne Grete presenterer 
aktivitetene. Lisbeth presenterer tanker for et frivillighets hus. 
 
 
Følgende forslag til suksesskriterier legges frem for utvalg Oppvekst, Idrett og 
Kultur: 
 

• IL og relevante andre frivillige organisasjoner opplever at idretts- og 

aktivitetsrådet er en støtte for dem.  

• Transport til aktivitet oppleves i mindre grad som et problem   

• Informasjon til ulike grupper (barn, innflyttere og underrepresenterte 

grupper) om aktivitetstilbud er samordnet, oppdatert og lett tilgjengelig.  

 
For å oppnå disse suksessfaktorene har styret valgt seg ut følgende aktiviteter og 
prosjekter som presenteres på idé stadier for utvalgsmøtet: 
 

- Aktivitetsguide  
- Felles markedsføring 
- Felles arrangement / innbyggersamarbeid 
- Transport til aktivitet 
- Frivillighetens hus  

  

13/2023 Diskusjonssak 
Politisk påvirkning sammen med idrettslagene frem mot valget  
Planen NFIR og idrettslagene laget om samarbeid med ØB i forhold til å belyse 
saker frem mot valget, må justeres. Vi må i større grad selv generere tekst som 
debattinnlegg. Da vil ØB vurdere oppfølging avhengig av hvor aktuelt de synes 
det er.  I tillegg kan IR bruke Oppegård avis og egne SoMe flater. 
Flere av idrettslagene jobber godt med å fremme saker til pressen. NFIR følger 
opp idéer mot idrettslag de registrerer at har gode saker som bør synliggjøres. 
 
Saken om Friidrett og Fotball som har samlet seg om arenaer bør fremmes som 
egen sak til ØB 
 
Styret ønsker å få til temamøte med politikerne i mai og i august. Det skal 
sendes ut spørreskjema på forhånd som gir grunnlag for diskusjonen med 
politikerne. I tillegg til spørsmål rundt de definerte suksesskriteriene for idretts-
og aktivitetsrådet bør også sak om toppidrettsanleggene komme opp til debatt. 
Aktuelle datoer sjekkes ut. 
 
Oppfølging: 
Det inviteres til politisk diskusjon mellom politiske partier og idretten i 
forbindelse med valget. Møtene settes opp i mai og i august. 
Sak om en samlet Friidrett og Fotball fremmes til ØB. 
Saken følges opp i neste styremøte. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Eivind, Rune 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lisbeth 

14/2023 Vedtakssak 
Regnskap 2022 og budsjett 2023  
Anne-Lise hadde på forhånd satt opp regnskap og forslag til budsjett. Dette ble 
gjennomgått i møtet. 
 
Regnskapet er klart til revisjon og kontrollkomiteen følges opp for det arbeidet. 
Utestående følges opp, men det forventes tap som blir synliggjort gjennom en 
avsetning i regnskapet. 
 
Budsjettet er lagt inn med redusert medlemsavgift slik forespeilet i forrige 
årsmøte.  
Styret diskuterte behovet for og størrelsen av medlemskontingent fremover 

 
 
 
 
 
Anne-Lise 



med tanke på arbeidsgiver-ansvar og ønske om fortsatt fulltid daglig leder, også 
etter de to årene med prosjektmidler. 
  
Vedtak: 
Regnskap ble godkjent som fremlagt. 
Det fremlagte budsjettet fremlegges for årsmøtet. 
 

15/2023 Diskusjonssak 
Forberedelse frem mot årsmøte 4. mai 2023 
Prosessplan for årsmøteforberedelser ble gjennomgått og korrigert. 
 
Årsberetning trenger mer arbeid, det ble fordelt ansvar for kapitler mellom 
styremedlemmene. 
Arbeidsprogrammet for IR gjennomgås og revideres etter møtet med 
kommunen 22. mars. 
 
Det er behov for kandidater til ny valgkomité. Styret bes om å finne aktuelle 
kandidater. 
 
Oppfølging: 
Sakspapirer ferdigstilles og fremlegges til gjennomgang og godkjenning i 
styremøte 12. april. Sakspapirene publiseres/gjøres kjent senest 27. april. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 
 
Nina, Lisbeth 

16/2023 Orienteringssak 
Arenaer for friidrett og fotballbaner 
Eivind og Rune informerte i møtet muntlig om status i arbeidet. 
Det ble formidlet at en ser seg ferdig med prosjektet da det er oppnådd enighet. 
Det blir utarbeidet en egen oppsummering fra prosjektet. 
 
Fotballklubbene og friidrettsklubbene støtter Langhusprosjektet, dog ser det ut 
til at prosjektet ligger mange år frem i tid. Når det utlyses en 
konseptkonkurranse, sannsynligvis i 2024, er det viktig å få frem innspill fra 
idretten. 
 
Vedtak: 
Styret tar saken til orientering og imøteser rapport fra prosjektet 
 

 
 
 
Eivind, Rune 

17/2023 Orienteringssak 
Orienteringer 
Det ble orientert muntlig om følgende punkter: 
 

• Utfordringer i enkelte idrettslag i Nordre Follo.  
Idrettsrådet mottar orientering og observerer. 

• Ikke noe skriftlig svar fra VIK på vårt brev vedr e.o. ting 
Idrettsrådet hadde forventet en tilbakemelding eller bekreftelse på 
innsendt brev.  

• Oppdatert info vedr video-opptak fra idretten.  
Det er gjort ytterligere presiseringer fra kommunens side etter vedtak 
gjort i OIK møtet i februar. Videre er det reist spørsmål rundt når 
foreldre selv tar opp og publiserer film. IR venter på retningslinjer fra NIF 
før det evt. gjøres mer med en evt. sak rundt dette. 

• Tilskuddskurs 
Det er invitert til kurs fra BOJL.no om kurs i «hvordan finansiere og 
etablere naturfolkehelseparker». Dette er ikke aktuelt for NFIR. 

• Inkluderingsarbeid. Nina og Lisbeth deltok på seminar «Mangfold og 
inkludering i idretten» 3.-4. mars. Seminaret var et samarbeid mellom 
Oslo Idrettskrets og Viken Idrettskrets. 
Nordre Follo er en av 10 kommuner som er samarbeidspartner for 
inkludering. IL i kommunen har fått mulighet til å søke midler til 

 



inkluderingsarbeid, og flere har fått prosjektmidler. Idrettsrådet bør 
vurdere hva vår rolle skal være og hvordan de mindre IL kan hjelpes slik 
at de også kan ivareta inkluderingsarbeid på sitt område. 

• Sofiemyr JudoKwai ble nedlagt på deres årsmøte 6. mars. Rune 
representerte idrettsrådet i møtet.  

• Ny rådgiver Idrett og Friluftsliv i kommunen. Sindre Rønning har siste 
arbeidsdag for Nordre Follo kommune 10. mars. Det er ansatt hans 
etterfølger men navn er ikke offentliggjort ennå.  
Nina takket Sindre for godt samarbeide og ønsket lykke til videre i stilling 
hos Sparebankestiftelsen. 

 

 Eventuelt 
Styret ønsker at arbeidsform for idrettsrådet gjennomgås når det nå er en 
fulltidsansatt daglig leder. Saken settes på agenda etter årsmøtet. 
 

 
Nina, Lisbeth 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 12.03.2023 


